

Ref. No.: HO/GCFO/152/85
Date : 20 June 2017

المرجع: م ر / ر ت ش م 85/152/
التاريخ: 20 يونيو 2017

Director General
Abu Dhabi Securities Exchange
PO Box 54500
Abu Dhabi, UAE

المدير التنفيذي
سوق أبو ظبي للأوراق المالية
ص ب 54500
أبو ظبي - الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

بعد التحية،،

**Syndicate of Lending Banks of EMTS Nigeria
Exercised their Enforcement Rights and
Initiated the Share Transfer**

**مجموعة البنوك المقرضة لشركة إي إم تي إس
نيجيريا مارست حقوق الإنفاذ ونقل أسهم الملكية**

Further to our announcement dated 12 February 2017, Emirates Telecommunications Group Company PJSC "Etisalat Group" would like to inform you that Emerging Markets Telecommunication Services Limited "EMTS" ("the Company"), established in Nigeria and an associate of Etisalat Group with effective ownership of 45% and 25% ordinary and preference shares respectively, defaulted on a facility agreement with a syndicate of Nigerian banks ("EMTS Lenders"). Subsequent discussions between EMTS and the EMTS Lenders did not produce an agreement on a debt restructuring plan.

عطفاً على خطابنا بتاريخ 12 فبراير 2017، تود شركة مجموعة الإمارات للاتصالات "مجموعة اتصالات" إعلامكم بأن شركة إي إم تي إس (الشركة) المنشأة في نيجيريا وهي شركة زميلة لمجموعة اتصالات مع ملكية فعلية بنسبة 45% و 25% من الأسهم العادية والتفضيلية على التوالي، قد تعثرت بسداد اتفاقية قرض مع مجموعة من البنوك النيجيرية (المقرضين لشركة إي إم تي إس). وخلال المناقشات اللاحقة بين الشركة والمقرضين، لم يتم التوصل إلى اتفاق بشأن خطة لإعادة هيكلة الديون.

Accordingly, the Company received a Default and Security Enforcement Notice on 9 June 2017 requesting EMTS Holding BV (EMTS BV) (established in the Netherlands, and through which Etisalat Group holds its interest in the Company) requiring EMTS BV to transfer 100% of its shares in the Company to United Capital Trustees Limited (the "Security Trustee" of the EMTS Lenders) by 15 June 2017. Subsequently, the EMTS Lenders extended the deadline for the share transfer to 5:00pm Lagos time on 23 June 2017.

وبناء على ذلك، تلقت الشركة بتاريخ 9 يونيو 2017 إشعاراً بعدم السداد وإنفاذ القوانين المتعلقة بالضمان، مطالبة شركة إي إم تي إس القابضة بي في (المنشأة في هولندا والتي تمتلك من خلالها مجموعة اتصالات حصة في شركة إي إم تي إس) بنقل 100% من أسهمها في الشركة إلى يونيتد كابيتل ترستيس ليميتد ("أمين الضمان" لمقرضين الشركة) بتاريخ 15 يونيو 2017.

لاحقاً قام المقرضون بتمديد الموعد النهائي إلى الساعة الخامسة بتوقيت لاغوس من مساء يوم 23 يونيو 2017.

The carrying value of these shares in Etisalat Group's books is nil. The remaining financial exposure from the Company is related to operational services (such as international roaming) provided by Etisalat Group to EMTS and management, technical and IP related agreements and is limited to an amount of AED 191 million as of 31 March 2017.

The management, technical and IP related agreements between Etisalat Group and EMTS, which includes an agreement to use the Etisalat brand, which are the subject of ongoing discussions with EMTS and the EMTS Lenders.

Should there be any material developments on this subject, a further announcement will be made in accordance with applicable Securities and Exchange rules and regulations.

With warm regards,

سرکان اوکاندان
الرئيس التنفيذي للشؤون المالية – مجموعة اتصالات
Serkan Okandan
Chief Financial Officer – Etisalat Group

Copy to :
Chief Executive Officer
Securities & Commodities Authority
P.O.Box No. 30744
Fax No. 02 – 6273332

نسخة إلى:
الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
ص.ب 30744
فاكس رقم: 02 - 6273332

ولا يوجد قيمة دفترية لهذه الأسهم في السجلات المحاسبية لمجموعة اتصالات. وينحصر الانكشاف المالي المتبقي بالخدمات التشغيلية (مثل التجوال الدولي) المقدمة من مجموعة اتصالات لشركة إي إم تي إس واتفاقيات خدمات الإدارة، التقنية والملكية الفكرية والتي تقتصر على مبلغ قدره 191 مليون درهم إماراتي بتاريخ 31 مارس 2017.

وتبقي الاتفاقيات الإدارية والتقنية والملكية الفكرية بين مجموعة اتصالات وشركة إي إم تي إس، والتي تتضمن اتفاقاً لاستخدام العلامة التجارية، خاضعة للنقاش حالياً مع كلٍ من إي إم تي إس والمقرضين ل إي إم تي إس.

وفي حال حصول أية تطورات هامة حول هذا الموضوع، سيتم إعلام السوق بها وذلك وفقاً لقواعد وقوانين سوق الأوراق المالية المعمول بها.

وتقبلوا تحياتنا،